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Changes to parking locations and parking charges 

 

Kindly be informed that in order to ensure the safety and unhindered movement of people, vehicles, equipments, cargo and 

property of the company or third parties within the territory and for the purpose of settling/arranging a parking lot, JSC Poti Sea 

Port Corporation (APM Terminals Poti) (I/C: 215080999) is planning to change the location of the closed parking to the parking lot 

adjacent to (in front) the Container Yard administrative building (address: Poti, Georgia. 38, Javakhishvili St.) to prepare the space 

for chargeable parking system arrangement.  

 

Paid parking 

Implementation of a fee-based parking system will be completed as of March 2024. Furthermore, information about the rules for 

using the fee-based parking lot will be made publicly available (including for you) afterwards. 

 

Within the framework of the project, the existing closed free parking lot, which is used only by the Port employees and others 

working in the administrative building of CY, will be moved to the side of the administrative building (to the front lane) and 

Information about updated conditions will be provided to interested parties at a later date. 

 

Vehicle removal 

Prior to implementing the above-stated changes, it is vital to clear the entire territory of those vehicles that have been parked for a 

long time (both in open and closed parking lots)/on the territory owned by the Port, without an agreement with the Port. 

 

Considering all the above stated, you are kindly expected to transfer/move the vehicles (if any) at your possession /ownership/ 

control (not vehicles intended for daily personal use) to another (non-port owned) area no later than February 15 (fifteen) 2024. 

Otherwise, we reserve the right, if necessary and possible, to move such vehicles from the territory belonging to the Port to 

another/adjacent fee-based parking lot(s) by our own forces, which means that before releasing the vehicle from another parking 

lot, you’ll have to pay the appropriate fee to the owner(s) of the fee-based parking lot.  

 

Moreover, JSC Poti Sea Port Corporation disclaims all responsibility for damage or destruction of vehicles during transportation or 

parking period at other parking lots and for additional costs/damage incurred by proprietors/ owners (as well as currently not bears 

responsibility for the cited vehicles).  

 

Forwarding companies are requested to immediately share this information with the relevant vehicle owners.  

 

In case of any additional queries related, feel free to contact Anna Shainidze at: + 995 599887909. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

საპარკინგე ტერიტორიისა და პარკირების საფასურის ცვლილებები   
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გაცნობებთ, რომ ტერიტორიაზე მყოფი პირების, ავტომანქანების, ტექნიკის, ტვირთის და კომპანიისა თუ მესამე 

პირთა ქონების უსაფრთხოებისა და ტერიტორიაზე შეუფერხებელი გადაადგილების უზრუნველსაყოფად და 

ავტოპარკინგის მოწყობა-მოწესრიგების მიზნით, სს „კორპორაცია ფოთის საზღვაო ნავსადგური“ (APM Terminals Poti) 

(ს/კ: 215080999) კუთვნილი საკონტეინერო ტერიტორიის ადმინისტრაციული შენობის მიმდებარედ (წინ) არსებულ 

ავტოსადგომზე (მისამართი: საქართველო, ქ. ფოთი, ჯავახიშვილის ქ. №32) გეგმავს დახურული პარკინგის ლოკაციის 

ცვლილებასა და ფასიანი პარკინგის სისტემის იმპლემენტაციას, რაც დასრულდება 2024 წლის მარტის თვეში. ამასთან, 

ფასიანი პარკინგით სარგებლობის წესების შესახებ ინფორმაცია მოგვიანებით გახდება საჯაროდ (მათ შორის, 

თქვენთვისაც) ხელმისაწვდომი.  
 

პროექტის ფარგლებში, არსებული დახურული უფასო საპარკინგე ზონა, რომლითაც მხოლოდ ნავსადგურის 

თანამშრომლები და საკონტეინერო ტერიტორიის ადმინისტრაციულ შენობაში მომუშავე სხვა პირები სარგებლობენ, 

გადაინაცვლებს ადმინისტრაციული შენობის მხარეს (წინა ზოლში) და განახლებული პირობების შესახებ 

ინფორმაციაც მოგვიანებით მიეწოდებათ დაინტერესებულ პირებს.  
 

მითითებული ცვლილებების განხორციელების დაწყებამდე კი აუცილებელია, მთლიანი ტერიტორია 

გათავისუფლდეს იმ ავტომანქანებისგან, რომლებიც ხანგრძლივად დგანან ავტოსადგომზე (როგორც ღია, ისე 

დახურული) / ნავსადგურის კუთვნილ ტერიტორიაზე, ნავსადგურთან შეთანხმების გარეშე.  
 

ყოველივე ზემოაღნიშნულის გათვალისწინებით, გთხოვთ, (ასეთის არსებობის შემთხვევაში) თქვენს საკუთრებაში / 

მფლობელობაში / კონტროლის ქვეშ არსებული ავტომანქანები (არა ყოველდღიური პირადი სარგებლობისათვის 

განკუთვნილი ავტომანქანები) არაუგვიანეს 2024 წლის წლის 15 (თხუთმეტი) თებერვლისა გადაიყვანოთ სხვა (არა 

ნავსადგურის კუთვნილ) ტერიტორიაზე, წინააღმდეგ შემთხვევაში კი, ვიტოვებთ უფლებას, საჭიროებისა და 

შესაძლებლობისამებრ, ამგვარი ავტომანქანები ნავსადგურის კუთვნილი ტერიტორიიდან ჩვენი ძალებით 

გადავიყვანოთ სხვა / მიმდებარე ფასიან ავტოსადგომ(ებ)ზე, რაც ნიშნავს, რომ ავტომანქანის სხვა ავტოსადგომიდან 

გაყვანამდე მოგიწევთ შესაბამისი საფასურის ანაზღაურება ფასიანი ავტოსადგომის მფლობელ(ებ)ისათვის. ამასთან, 

სს „კორპორაცია ფოთის საზღვაო ნავსადგური“ იხსნის ყოველგვარ პასუხისმგებლობას ტრანსპორტირების დროს ან 

სხვა სადგომებზე დგომისას ავტომანქანების დაზიანება-განადგურებასა და მესაკუთრეებისთვის / 

მფლობელებისთვის წარმოშობილ დამატებით ხარჯებზე / ზიანზე (ისევე, როგორც ამჟამად არ არის პასუხისმგებელი 

აღნიშნულ ავტომანქანებზე).  
 

აქვე, ფორვარდერულ კომპანიებს მოგმართავთ თხოვნით, წინამდებარე ინფორმაცია დაუყოვნებლივ გაუზიაროთ 

შესაბამისი ავტომანქანების მესაკუთრეებს.  
 

დამატებითი კითხვების არსებობის შემთხვევაში, დაუკავშირდით ანა შაინიძეს: + 995 599887909, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

О немедленном освобождении парковки. 
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Сообщаем Вам, что АО “Корпорация Потийский Морской Порт» (APM Terminals Poti) (идентификационный номер: 

215080999), в целях обеспечения безопасности и беспрепятственного передвижения по территории людей, 

транспортных средств, оборудования, грузов и имущества, принадлежащего компании либо третьим лицам, а так же для 

обустройства и упорядочения существующей автостоянки, прилегающей с лицевой стороны и принадлежащей 

Административному Зданию Контейнерной Зоны (адрес: Грузия, ул. Поти, ул. Джавахишвили № 32), планирует 

внедрить изменения локации закрытого места парковки, а также имплементировать  систему платной парковки, которая 

будет завершена в марте 2024 года. Кроме того, информация о правилах пользования платной парковкой будет позднее 

размещена в открытом доступе (в том числе и для вас). 

В рамках проекта, существующая закрытая бесплатная зона парковки, которой пользуются как непосредственные 

сотрудники порта, так и другие лица, работающие в административном здании контейнерной зоны, будет перенесена в 

сторону административного здания (на переднюю полосу), информация об обновленных условиях будет предоставлена 

заинтересованным лицам позднее. 

 

До того как начнется реализации указанных изменений, необходимо освободить всю территорию от транспортных 

средств, длительное время припаркованных на стоянке (как открытой, так и закрытой)/на территории, принадлежащей 

порту, без соглашения с портом. 

С учетом вышеизложенного, любезно просим переместить (при наличии таковых) транспортные средства, находящиеся 

в вашей собственности/владении/контроле (не включая транспортные средства, предназначенные для ежедневного 

личного использования) на другую (не принадлежащую порту) территорию не позднее 15 (пятнадцатого) февраля 2024 

года. В противном случае, мы оставляем за собой право, при необходимости и при наличии возможности, перевести 

такие транспортные средства с территории, принадлежащей порту, на другую/близлежащую платную(ые) стоянку(и). 

это значит, что прежде чем снять транспортное средство с другой стоянки, Вам придется оплатить соответствующую 

стоимость владельцу(ам) платной автостоянки. Кроме того, АО “Корпорация Потийский Морской Порт» снимает с себя 

всю ответственность за повреждение-уничтожение транспортных средств во время транспортировки или стоянки на 

других автостоянках и за дополнительные расходы/ущерб, понесенные собственниками/владельцами (так же, как и в 

настоящее время не несет ответственности за указанные транспортные средства). 

 

Здесь же, обращаемся к экспедиторским компаниям с просьбой безотлагательно передать эту информацию владельцам 

соответствующих транспортных средств. 

 

В случае возникновения дополнительных вопросов, пожалуйста свяжитесь с нами по телефону: +995 599887909, Анна 

Шаинидзе. 

 

 

 


